
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-05-20, § 28 

 

 Tid: 20 maj 2008 kl 9.30 – 10.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 3 juni 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Anders Broberg (kd)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp) 

Torhild Lamo (v)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m) 

Åsa Nilsson Söderström (fp) tjänstgörande   

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande   

Lars Randerz (s)  

Hampus Rubaszkin (mp) 

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Karin Hebel, 

Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Magnus 

Thulin från roteln. 



  

 
 § 28 

Utredning om konsekvenser av utökad matavfallsinsamling i Stockholm 

Dnr T2008-703-01617 

 

Trafikkontoret hade den 2 april 2008 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 

vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner rapporten om utredningen med 

 kontorets kommentarer och lägger den till handlingarna. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslöt enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gavs av vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) enligt bilaga I. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

Tillhör § 28, bilaga I 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2008-05-20 

 

Tillhör ärende 28 

 

Utredning om konsekvenser av  

utökad matavfallsinsamling i  

Stockholm 

 

Jan Valeskog m fl (s) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

Ärendet visar att det är lönsamt för samhälle och vår gemensamma miljö att återvinna 

matavfall. Inte minst från storhushåll och restauranger borde det finnas en potential för 

ökad insamling. Vi anser att staden bör öka sina ambitioner till att minst 50% av 

matavfallet från storhushåll och restauranger ska samlas in, något vi också motionerat 

om. De borgerligas obefintliga målsättning för insamling av matavfall från hushållen bör 

förändras till en konkret målsättning på insamlingsnivå för matavfallet från hushållen. 

 

 

 

 

 


